
Bestyrelsesmøde nr. 13
Den 11. december 2024, kl. 15.00 – 18.00
Dollerupvej, 2-4 i Univers

Deltagere:
Bo Sejer Frandsen, DI
Jesper Emanuel Jensen, Dansk El-Forbund
Lene Overgaard Andersen DI
Morten Ib Rasmussen, 3F
Gitte Villemoes Larsen, selvsupplerende
Christian Sørensen, 3F
Vakant, elevrepræsentant EUD-uddannelserne
John Schødt Pedersen, medarbejderrepræsentant - undervisere
Kim Petersen, Aarhus Kommune
Peter Hassert Nielsen,  medarbejderrepræsentant - undervisere
Bjarne Paysen Dansk Byggeri
Thomas Weifenbach Jensen, Horesta
Aske Christiansen, elevrepræsentant, gymnasierne
Chester Folming,  direktør
Peter Grønlykke, vicedirektør
Jørgen Johannsen, økonomi- og ressourcedirektør

Afbud:
Hans Chr. Lund, Dansk Metal
-

Gæster:
-

Referent:
Chester Folming og Hanne Lindbo

Godkendelser:
Godkendelse af referat bestyrelsesmøde nr. 12 fra den 17. september samt 
dagsorden for dette møde.

Tidsangivelser: Information og orientering 15 min, punkter til drøftelse og 

beslutning 130 min., punkter til information og orientering 15 min. Julehygge 20 
min. Tidsangivelser er vejledende.



Orientering:
Fra bestyrelsesformand
Orientering fra møde med Mathias Tesfaye.
Seminar til marts
Farvel til Christian Sørensen

Fra direktionen
Overgang til EFIF

Gennemgang af VTU v/ Peter Grønlykke



Punkter til drøftelse og beslutning:

Økonomi v/økonomi- og ressourcedirektør Jørgen Johannsen

Budget 2025 

Baggrundsmateriale: Prognose 2024 til efterretning samt udkast til budget til godkendelse.

AMU-udbud v/Chester Folming

Vores FKB’er (Udbudspakker) skal allerede genansøges 15. marts 2024. Med baggrund i de ny udbudsregler, vores AMU strategi og kommentarerne fra LUU-
konferencen diskuterer vi et oplæg til søgning af nuværende og nye AMU FKB’er. 

Bilag: Udbudspolitik for AMU for AARHUS TECH 2025 til godkendelse
           
Baggrundsmateriale.



EPX i Aarhus og på AARHUS TECH v/Chester Folming
Vi forbereder os på at samarbejde om attraktive ungdomsmiljøer. EPX erstatter HF, EUX, GF1 og (formodentlig) 10-klasse. Nøglebegreberne er 
praksisfaglighed, attraktive ungemiljøer og tæt på.
EPX kan ændre uddannelsesbilledet i Aarhus og føre til fusioner. Ud fra en række mulige scenarier diskuterer vi skolens muligheder for at udbyde en 
attraktiv HPX alene og i samarbejde med andre.

Baggrundsmateriale.

It-strategi v/Chester Folming

Baggrundsmateriale.

Tur til EuroSkills 2025 m.m. v/Hanne Lindbo
EuroSkills afvikles i Herning den 9. - 13. september 2025. Der foreligger endnu ikke et færdigt program. 

Da der er planlagt et bestyrelsesmøde torsdag den 18. september er forslaget, at vi flytter det møde til fredag den 12. september kl. 07.30 – 10.00 og 
efterfølgende kører dem, der er interesseret sammen til SKILLS i Herning.  Inden vi kører retur til Aarhus slutter af med en frokost i Herning.  Den 12. 
september er valgt, da eleverne vil være langt med deres opgaver, og vi derved får mest ud af, at være til stede. Når det endelige program foreligger, 
kan vi evt. justere vores program. 

Tilmeldingen til DE-Gs årsmøde den 7. - 8. maj åbner sidst i januar. Der er rift om hotelværelserne, så derfor vil jeg bede bestyrelsen om at give en 
tilbagemelding om man ønsker at deltage eller ej. Så jeg kan reservere værelser lige så snart tilmeldingen åbner. Valg af workshop kan besluttes, når 
programmet kommer, det haster ikke i samme grad. 

Efter ønske fra formanden flyttes bestyrelsesmødet den 11. juni til den 18. juni.

Retningslinjer for virtuel undervisning til rektorer v/Aske Christiansen
Det foreslås, at bestyrelsen forpligter AARHUS TECH til at udarbejde retningslinjer til, hvornår og hvordan rektorerne ude på skolerne bør udmelde 
virtuel undervisning i situationer, hvor fysisk fremmøde er usikkert. Først på AARHUS GYMNASIUM, og herefter hele AARHUS TECH.

Bilag: Retningslinjer for Virtuel Undervisning og Motivation



Punkter til information:

Klasseloft: Klasseloftet på de gymnasiale uddannelser er opgjort. Bortset fra gymnasiet i Tilst ligger skolen ligger indenfor det foreskrevne. 

Bilag:  Overskridelse af klasseloft i Tilst

Bestyrelsesevaluering v/Bo Sejer Frandsen
Som en udløber af ”Bestyrelsesstrategi for statsfinansierede, selvejende uddannelsesinstitutioner 2023-2025”, som var på bestyrelsesmødet i september 2023, 
anbefales det at lave en selvevaluering af bestyrelsesarbejdet en gang årligt. I materialet er der udarbejdet en spørgeramme, som bestyrelsen får udsendt som et 
elektronisk spørgeskema først i det nye år. Resultatet af bestyrelsens selvevaluering vil indgå på bestyrelsens første møde i 2025. 

Praksisfaglighed v/Bo Sejer Frandsen

Bilag: 12 indsigter om praksisfaglighed

HTX Viby v/Peter Grønlykke: Overblik over antal elever på de enkelte linjer.

Bilag: Overblik over antal elever på de enkelte linjer.

Status på januar-optaget på EUD v/ Peter Grønlykke

Eventuelt:

Julehygge
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